
Bilaga till motion – Ny Hockeyförening

Information angående motionen

Hockeysektionerna Ekerö IK/Skå IK

Från säsongen 2018/2019 har Ekerö IK och Skå IK samarbetat avseende ishockeyn. Den dagliga verksamheten 

har utvecklats enormt sedan starten på samarbetet och fungerar i dagsläget som en hockeyverksamhet, 

oavsett om det gäller flick- eller pojkishockey, skridsko- och hockeyskola eller respektive lags verksamhet från 

ungdom ända upp till senior.

Även om mycket i verksamheten har fungerat bra har utmaningen under samarbetsåren bl.a. varit:

- Styrelsearbetet, det är två sektionsstyrelser som ska fungera som en, med två föreningsstyrelser att 

rapportera till.

- Ekonomin, det har varit två separata ekonomier under respektive förening, med olika nackdelar i form av 

uppföljning och redovisning baserat på i vilken förening intäkter och främst kostnader har hamnat.

- Sponsorer, flertalet sponsorer har meddelat att de gärna sponsrar den ena föreningen men absolut inte den 

andra (har gällt åt båda hållen), vilket i slutändan gjort att det inte blev någon överenskommelse alls om 

sponsring i flertalet tillfällen.

- Ledningsfrågor och administration, det har varit två kanslier inblandade i dagliga driften samt två 

föreningars egenintressen i olika frågor vilket drabbat ishockeyns verksamhet negativt i vissa fall.
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Bilaga till motion – Ny Hockeyförening

Information angående motionen

Hockeysektionerna Ekerö IK/Skå IK

Ishockeyverksamheten på Mälaröarna behöver bedrivas som en egen ishockeyförening. Motionen som läggs 

fram till respektive förenings årsmöte handlar om just det.

Det är flera anledningar till att ishockeyn bör bedrivas som egen förening, några exempel på det är:

- Som egen förening går ishockeyns bästa i första hand

- Som egen förening är ekonomin helt fristående från övriga föreningars ekonomi. Ishockeyns medlemmar 

bestämmer själva vad intäkterna skall användas till jämfört med idag (två ekonomier, två föreningsstyrelser 

som beslutar om ekonomiska frågor).

- Som egen förening kan ishockeyn driva frågor tillsammans med kommun, förbund, medlemmar, ledare, 

sponsorer, m.fl på ett helt annat sätt än idag där ishockeyn begränsas av respektive föreningsstyrelse 

och/eller kanslis åsikter, vilket begränsar ishockeyns möjligheter att utveckla verksamheten.

- Ledningsarbetet i form av styrelse, sportråd och daglig verksamhet blir enklare och mer effektivt jämfört 

med dagens upplägg med två sektionsstyrelser och två kanslier.
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Bilaga till motion – Ny Hockeyförening

Information angående motionen

Hockeysektionerna Ekerö IK/Skå IK

Baserat på samarbetet som varit under säsongerna 2018/2019, 2019/2020 och 2020/2021 är det nu dags att ta nästa 

steg för ishockeyverksamheten.

Det är en väldigt fin verksamhet i grunden, med många ihopslagna lag under samarbetsperioden, samt ledare i tidiga 

åldrar som redan pratar med varandra oavsett i vilken hall verksamheten bedrivs i. Sådant hände inte för bara något 

år sedan. Den största utvecklingen har skett genom relationer, och det har varit fantastiskt att se jämfört med innan 

och i början av samarbetet.

Parallellt med att driva hockeyn på daglig basis har även arbetet med ”vad händer sedan” drivits av hockeysektionen. 

Arbetet har skett tillsammans experter från Riksidrottsförbundet och SISU, samt att respektive föreningsstyrelse har 

varit inblandade. Mycket pekar på att en ny ishockeyförening är det enda alternativet, tillsammans med ett fortsatt 

samarbete mellan föreningarna.

Nästa steg är dock att alla inom ishockeyn kan samlas under en verksamhet, med ett eget namn och egen 

föreningstillhörighet.

Vi som tycker att ishockeyn på Mälaröarna skall bedrivas i en egen förening har bl.a. verkat ideellt i flertalet år i 

sektionsstyrelserna, både i respektive förening innan samarbetet och under samarbetsåren som varit. Vi är 

övertygade att ishockeyn i en ny föreningen kan utvecklas enormt på både kort och lång sikt genom att fortsätta 

utvecklingsarbetet som påbörjats under samarbetsåren.2021-02-24



Bilaga till motion – Ny Hockeyförening

Information angående motionen

Hockeysektionerna Ekerö IK/Skå IK

Kommande sidor redovisar följande:

- Underlag inför samarbetsavtalet 2018

- Sammanfattning av samarbetet åren 2018-2020

- Sammanfattning och redovisning av experternas rekommendation om hockeyverksamheten framåt, samt 

respektive föreningsstyrelses (Ekerö IK och Skå IK) tankar och förslag på upplägg framåt.

- Nuläge februari 2021

- Svar på varför nuvarande samarbetsupplägg inte är ett alternativ

- Förslag på styrelse i den Nya Hockeyföreningen

- Vad händer framåt
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Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Vision 2020
Ishockey

Fyra öar – En hockeyförening

Samarbete gör oss starkare

Ö
Hockey West

Oak Islanders

Mälaröarna Hockey

Ekerö – Skå Hockey

50% 50%

Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Föreningarna EIK (Ekerö IK) och Skå IK & Bygdegård (Skå) har inför säsongen 2018/2019 beslutat att samverka i öppenhet 

för att besluta om en vision 2020. Syftet är att stärka idrotten för barn, ungdomar och vuxna på Ekerö. Målet är att utöka 

folkhälsan på Ekerö.

Upptagningsområdet och läget gör att vi tillsamman behöver nå alla på öarna och att utnyttja resurserna bättre. 

Anläggningarna behöver optimeras för våra utövare. Föreningarna har en historia som inte ska glömmas bort, samtidigt 

behöver vi utveckla det som är bra, och samarbeta kring det, för att kunna erbjuda medlemmarna en så bra utbildning som 

möjligt samt att vara konkurrenskraftiga i Stockholmsområdet i första hand.

Vår verksamhet måste dessutom ta hand om, utveckla och ge erkännande till alla de ideella krafter som gör en stor insats i 

föreningarna redan idag.

Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Varför samarbete?

1, Fler utövare ska kunna idrotta på mälaröarna

längre

2, Upptagningsområdet = läget = mängd utövare = 

påverkar kvalitet = påverkar verksamheten = slutar/byter 

klubb = lag läggs ner

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

Nutid Framtid

Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Varför samarbete?

3, Ideella ledare

4, Arvoderade sportchefer och möjlighet till externa tränare

Fler spelare = större medlemsbas = fulltaliga lag 

= mängd ger kvalitet = individanpassning

= bättre utbildning

Medlemmar
Huvudstyrelse

Sektionsstyrelse
Sportkommitté

Ledare

Aktiva utövare / medlemmar

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

Förutsättning för välmående föreningar
o Rätt personer
o Tillräckligt många
o Kompletterar varandra
o Ser helheten
o Ge verktyg för verksamheten

o Resurser (ekonomi/tränare/mm)
o Utbildning
o Stöd i dagliga arbetet

Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Utmaningar idag – anledningen till samarbetet

Ekerö och Skå har i stort sett samma utmaningar i 

respektive förening. Istället för att hantera dessa var för 

sig – i varsitt stuprör – måste det vara bättre att göra det 

tillsammans och hjälpas åt. Det gäller på alla nivåer:

- Styrelsearbete

- Sportråd

- Sportchefer

- Ledare/Tränare

- Utövare

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

Nutid Framtid

Bakgrund från 2018 – material från tidigare diskussioner inför samarbete
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Bakgrund från 2018 - Utmaningar idag – anledningen till samarbetet

Få utövare = sämre ekonomi

Sämre ekonomi = färre arvoderade sportchefer och ledare

Färre/inga sportchefer = mer arbete för ideella personer

Mer arbete för ideella personer = de slutar

Ideella personer slutar = bl.a. sämre kvalitet

Sämre kvalitet = utövare byter förening/slutar

Utövare flyttar/slutar = svårt att bedriva en bra verksamhet

Dålig verksamhet = fler slutar

Till slut finns ingen verksamhet att prata om…

Vi vill göra tvärtom!

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

Nutid Framtid
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Bakgrund från 2018 - Utmaningar idag – anledningen till samarbetet

Få utövare = sämre ekonomi

Sämre ekonomi = färre arvoderade sportchefer och ledare

Färre/inga sportchefer = mer arbete för ideella personer

Mer arbete för ideella personer = de slutar

Ideella personer slutar = sämre kvalitet

Sämre kvalitet = utövare byter förening/slutar

Utövare flyttar/slutar = svårt att bedriva en bra verksamhet

Dålig verksamhet = fler slutar

Till slut finns ingen verksamhet att prata om…

Vi vill göra tvärtom!

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

A-lag
J-20
J-18
U16
U15
U14
U13
U12
U11
U10
U9

Flickhockey
Pojkhockey

Fler utövare = bättre ekonomi

Bättre ekonomi = fler arvoderade sportchefer och ledare

Fler arvoderade ledare = mindre operativt arbete för ideella personer

Mindre operativt arbete för ideella personer = de stannar kvar

Ideella personer stannar = arbeta med rätt saker/bättre kvalitet

Bättre kvalitet = utövare stannar kvar

Utövare stannar kvar = lättare att bedriva en bra verksamhet

Bra verksamhet = fler vill börja/fortsätta

Nu finns möjlighet att utveckla verksamheten vidare

Detta vill vi skapa!
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Samarbetet 2018-2021 – VAD VI ÅSTADKOMMIT HITTILLS

några exempel

o Gemensamma styrelsemöten – ansvarsområden

o Sammanslagna lag under samarbetsperioden:

➢ B-lag

➢ A-lag

➢ J18

➢ U16 (-04/-05)

➢ U15 (-06)

➢ U14 (-07)

➢ U13 (-08)

o Samarbeten i övriga lag mellan föreningarna

o Gemensamt budgetarbete

o Gemensam organisation - sportchefer, kanslihjälp

o Gemensamma evenemang – julavslutning, SDHL, mm

2021-02-24

➢ U12 (-09)

➢ U11 (-10)

➢ U10 (-11)

➢ U11

➢ U12 

➢ Skridsko- och hockeyskola



Sammanfattning samarbete hittills

Fördelar

o Positiv utveckling av ekonomin

o Många positiva till samarbetet

o Skalfördelar i istidsläggningen

o Markant kvalitetsförbättring i allt vi gör, både på is och utanför

Utmaningar

o Undvika ”silobeteende” – EIK vs Skå, Träkvista vs Allhall

o Tydlig organisation

o Svårt stämma av ekonomi

o Oklarhet om vad som händer framåt, t.ex. strategier, organisation, styrelser
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Arbetet med hockeyns framtid på Mälaröarna under samarbetsperioden 2018-2020

Under samarbetsperioden har olika arbeten skett parallellt med att driva den dagliga hockeyverksamheten. 

Bl.a. har de båda hockeystyrelserna fått hjälp av Riksidrottsförbundets (RFs) tidigare chefsjurist Christer Pallin, 

samt Stockholm SISUs resurs Håkan Strömberg, med att diskutera olika upplägg och vilka för- och nackdelar 

rent föreningsmässigt de olika uppläggen kan ha.

Under november 2019 bjöds både Ekerö IKs och Skå IKs huvudstyrelser in till gemensam föredragning från 

respektive hockeystyrelse, med stöd från Christer Pallin och Håkan Strömberg, att gå igenom olika alternativ för 

hockeyns framtid på Mälaröarna. Respektive huvudförening ombads även att återkomma om hur de såg på 

ishockeyns framtid på Mälaröarna. De fick även ett PM från Christer Pallin med sig inför arbetet.

Innehållet i de tre dokumenten – PM2 från Christer Pallin, dokument från Ekerö IKs huvudstyrelse samt 

dokument från Skå IKs huvudstyrelse redovisas nedan:
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HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Sammanfattning av de olika dokumenten nedan

PM Christer Pallin / Ekerö IKs styrelse / Skå IKs styrelse

Christer Pallin – f.d RF - PM

Ny hockeyförening är enklast 

och bäst för verksamheten.

Samarbetsavtal bör tecknas 

mellan de tre föreningarna.

Syftet att barn/ungdomar skall 

kunna bedriva så många 

idrotter som möjligt trots olika 

föreningar bör främjas

Ekerö IK meddelade i november 2019:

Inte ett alternativ att gå tillbaka till hur det 

såg ut innan samarbetet startade 2018.

Ser inte något hinder att en ny 

ishockeyförening bildas, viktigt att banden 

mellan Ekerö IK och Skå IK blir tydliga och 

starka.

Vill att verksamheten i ny hockeyförening 

bidrar till att fler ungdomar utövar ishockey 

inom kommunen samt att Ekerö IKs 

värdegrunder säkerställs.

Skå IK meddelade i november 2019:

Vill att fler lag ska spela i Skå IK-tröjor.

Har ett mål för framtiden om att Ekerö IK och Skå IK ska 

ha egna hockeysektioner, med många medlemmar.

Att samarbetet har varit ”plåster på såret”, två 

självständiga hockeysektioner i framtiden ska vara 

prioritet 1.

Beslutat av Skå:

alt A, Hockeyn ska drivas av Skå IK, förutsatt att Ekerö 

IK kan acceptera det.

alt B, en ny hockeyförening bildas, med kravet att det 

blir en ”dotterförening” till Skå IK.2021-02-24



HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Så säger RFs tidigare chefsjurist Christer Pallin 

(som föreningarna haft att bolla idéer med)

utdrag ur PM (se separat dokument)

Christer Pallins PM2 dat 2019-02-13 (separat dokument)

o Bästa sättet att uppnå visionen om sammanslagen ishockeyverksamhet är genom en egen ishockeyförening.

o Samarbetsavtal mellan Ekerö IK/Skå IK/Ny Hockeyförening bör tas fram, t.ex för att:

o vårda ursprunget (ur två föreningar) inkl. vikten av att barn/ungdomar ska kunna bedriva olika idrotter

o lokaler, anläggningar med överenskommelser om nyttjande av olika faciliteter

o administrativa resurser
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Ref till det pågående arbetet runt EIK och Skå IKs ishockeyverksamhet:

EIKs föreningsstyrelse är tydliga med att det inte är ett alternativ att gå tillbaka till hur det tidigare varit. Vi kan historiskt se att 
antalet utövare inte ökat utan snarare det motsatta. I RFs strävan att fler ska idrotta längre så anser vi att något måste göras.
Föreningsstyrelsen anser att samarbetet med Skå IK varit mycket fruktbart och önskar fortsätta med det.
Av de alternativ som presenterats önskar vi att arbetsgruppen (ref sektionsstyrelserna) utreder möjligheten att förlägga 
ishockeyverksamheterna i en ny förening med tydliga och starka band till EIK och Skå IK. Det är viktigt att betona att en 
eventuellt ny förening ansvarar för att bevara båda föreningars kulturer, värderingar och mål.
Arbetet förväntas analysera många aspekter men följande betonas från EIKs föreningsstyrelse:
- Hur bidrar detta till att fler ungdomar utövar ishockey inom kommunen?
- Hur säkerställs EIKs värderingsgrunder?
- Hur skall föreningarna fortsatt kunna dra skalfördelar av drift på respektive idrottsplats (för att på så sätt bidra till 
samhällsekonomin)?
- Hur kan man på ett effektivt sätt bedriva anställd organisation med kopplingar till respektive förening?
- Hur säkerställs ambitionen att bedriva ishockeyn på detta sätt på längre sikt, t.ex. genom en governancemodell som borgar 
för att varken EIK eller Skå IK önskar bedriva ishockeyverksamhet enligt tidigare modell?
- Ekonomisk hållbarhet.

Stockholm 2019-11-26
Ekerö IKs Föreningsstyrelse

HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Så säger Ekerö IK

dokument från Ekerö IKs huvudstyrelse 2019-11-26
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Skå Ik Kansli, 22:e november 2019. (Från Styrelsemöte 19:e november 2019) – 3 sidor

1. Skå Iks klubbstyrelse, under klubbstyrelsemötet den 19:e november 2019, beslutade att godkänna att fortsätta med 

hockeysamarbetet med Ekerö IK för säsong 2020/2021. Samarbetet ska följa nuvarande avtalet. Skå Ik vill att det blir flera lag 

som spela i Skå Ik tröjor (kanske 1 av A-lag eller J18) under säsongen och att lag som har spelat hela året i en hall kan byta hall 

enligt avtalets inriktning. Vi vill också att under säsong 2020/2021 att de yngste barn spela i hallen som är ”hemma hall” till de 

och behöver inte flytta hall för att skapa plats för J18 och A-lags verksamhet. Att har A-lag och J18 i samma hall under hela 

säsongen har skapat svårhet för yngre lag att träna på bra tider. Äldre lag, som kan tar sig själv till träning, äter mat själv och 

sätta på allt utrustningen själv ska träna första passet. De kan också byta hall lättare än små barn.   

Målet för framtiden är ju att Ekerö Ik och Skå IK har eget hockeysektioner som har många medlemmar och bygga underifrån för 

framtiden. Att samarbete under några år som en ”plåster på såret” med ambitioner av att vara 2 självständiga hockeysektioner i 

framtiden ska vara prioritet 1. Att hockey har haft dålig ekonomi, planering och visa fall ledning senaste 10 år är anledningen till 

situationen vi är i nu, inte på grund av upptagningsområdet. Om folk välja att lämna ön, och betala mer pengar i avgifter, för att 

spela längre bort kan man resonera att vår verksamhet kan vara mer attraktiv. Kommunens mängd invånare ska ökar dramatiskt 

kommande årorna och om vi planera rätt kan vi följa fotbollssektionens modell och bygga underifrån till framtiden. 

HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Så säger Skå IK

dokument från Skå IKs huvudstyrelse 2019-11-19
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1. I svar till frågan om inriktningen till framtids samarbete med Ekerö Ik Hockey:

Skå Iks klubbstyrelse, under klubbstyrelsemötet den 19:e november 2019, beslutade att ger följande beslut till 

hockeystyrelsen:

A. Som första alternativ: att Hockey i framtiden drivs av Skå Ik föreningen, om det är något som Ekerö Ik kunde 

acceptera. Det skulle ske genom avtal med Ekerö Ik. Klubbstyrelsen ser Hockey som en stor del av Skå Ik förening 

som vi vill gärna driva fram. Skå Ik kan tänka sig använder ”Ekerö/Skå” som artist namn, som nu, om så önskas. Skå 

Ik är också bered att betala en ”avgift” till Ekerö IK, en procent av vinst från hockeysektionen, till exempel, varje år. 

Vi har märkt att Skå IK ledare, tränare och organisation rund hockey är mycket starkt och tror att om en 

föreningens lösning är det bästa väg framåt är det enklaste, och bäst, att vi driva hockeysektionen/föreningen. 

Detta lösningen skulle lösa att hockey har 2 styrelse, 2 bokföringar, 2 Ordförande och andra 

dubbelkostnader/hinder. Detta lösningen är snabbt löst och har minst arbetet innan det kan aktualiseras. Det blir 

en känslig fråga men är ett alternativ som ska diskuteras i första hand. 

HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Vad säger Skå IK?

dokument från Skå IKs huvudstyrelse 2019-11-19 - forts
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A. Som andra alternativ: Om Ekerö Ik inte är bered att acceptera alternativ ”A” kan det finnas ett alternativ till samarbete. Detta är att 

skapa en ny hockeyförening med några konditioner och krav från föreningen. Föreningen ska vara en ”dotter förening” till Skå IK, och 

Ekerö IK om dem godkänna det.

Att Skå Iks hockeysektion ska har en annan organisations nummer är inte omöjligt, men det ska fortfarande blir under Skå Ik och 

Ekerö Iks paraply. Att den nya föreningen är kopplat genom en 3 parts avtal med Skå Ik och Ekerö IK och reglerat genom avtalet och 

stadgarna.

Avtalet/stadgarna ska tydligt göra att Styrelsemedlemmarna i den nya föreningen är från Skå IK och Ekerö IK (max 60-40% split).

Att Ekerö IK och Skå IK föreningar är överens om namn och kläder till den nya föreningen. 

Att stadgarna och värdegrund är godkänt av Ekerö Ik och Skå IK.

Att ekonomiska vinst/förlust är fördelat/reglerad mellan 3 partsavtalet.

Att det finns möjlighet, i framtiden, att Skå IK och Ekerö Ik kan har sina eget hockey verksamhet igen och att man kan lägga ner 

föreningen för att återgå till varsin förening om underlaget av spelarna tillåta det. 

Att starta en ny hockeyförening som har ingen koppling alls till Skå Ik är inte aktuellt för Klubbstyrelsen. Hockey är en stor del av Skå 

Iks DNA och skulle vara lika som att ger bort sin klubbs hjärta.

Serge Conein
Sportchef och adm. chef 

Skå IK och Bygdegård
(På uppdrag av Skå IK och Bygdegårds Klubbstyrelse)

HUR BÖR ISHOCKEYN PÅ MÄLARÖARNA SE UT FRAMÖVER?

Vad säger Skå IK?

dokument från Skå IKs huvudstyrelse 2019-11-19 - forts

2021-02-24



Nuläge – februari 2021

Samarbetet mellan Ekerö IK och Skå IK som bedrivits under hockeysäsongerna 2018/2019, 2019/2020 samt 2020/2021 kan inte 

beskrivas som något annat än ett mycket framgångsrikt samarbete. Detta utifrån hur verksamheten har bedrivits som en 

verksamhet, trots bakgrund och historia baserat på två olika föreningar. 

Ishockeyverksamheten har bedrivits som om den vore en enhet, t.ex. genom att många lag har slagit ihop verksamheterna och 

agerat som Ekerö/Skå-hockey (jämfört med Ekerö IK hockey alternativt Skå IK hockey), inklusive att t.ex olika camper har 

arrangerats i gemensam regi. 

På styrelsenivå för respektive förenings hockeysektion har styrelsemötena varit gemensamma sedan 2018, med vissa utmaningar 

utifrån vilken förening som representeras i särskilda frågor. 

Särskilt ekonomin har varit tvingad att redovisas i respektive förening, med vissa utmaningar i särskilda frågor utifrån vad som

funnits i bagaget, hur intäkter och kostnader fördelats samt hur resultatet hos respektive hockeysektion har hanterats. 

Totalt sett för hockeyverksamheten under dessa tre år av samarbete har resultatet varit positivt, men hockeyverksamheten är och 

har varit tvungen att följa respektive huvudförenings mål och krav. Detta har inneburit att ishockeyn har tvingats att följa 

respektive huvudförenings beslut, även i frågor där beslutet inte alltid har varit till hockeyverksamhetens bästa.
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Nuläge – februari 2021

BEHÖVER UPPDATERAS!

Lag Antal spelare
(preliminära siffror p.g.a
Covid -19)

A-lag 25

B-lag 25

J20 (T01/02) 12

J18 (T03/04) 18

U16 (T05) 9

U15 (T06) 18

U14 (T07) 24

U13 (T08) 31

U12 (T09) 37

U11 (T10) 25

U10 (T11) 25

U9 (T12) 20

U8 (T13) 20

Flick A/B/C 45

Skridsko-/H-skola 80
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Varför inte fortsätta med samarbetet i dess nuvarande form?

Nuvarande verksamhet i samarbetsupplägget mellan Ekerö IK och Skå IK har i stort fungerat väldigt bra, främst 

tack vare bra ledare som har sett fördelar med att samarbeta över föreningsgränserna.

Ishockeyverksamheten har dock begränsats av frågor ovanför verksamheten, t.ex. genom hur respektive 

förening har olika krav på administrativa system (Sportadmin vs Svenskalag), att föreningsstyrelser kan fatta 

beslut som inte är till gagn för ishockeyn - vilket ishockeyverksamheten inte har kunnat påverka, att sponsorer 

vill sponsra den ena föreningen men absolut inte den andra samt att det är två ekonomier och 

föreningsstyrelser att förhålla sig till. Det finns också frågeställningar kring påstådda skulder från tiden innan 

samarbetet påbörjades inklusive kostnadsfördelning för förskingring som påförs hockeyverksamheten utan att 

ishockeyn kan påverka beslutet.

Detta vill vi ändra på för att kunna utveckla ishockeyn på Mälaröarna till den verksamhet den skulle kunna vara, 

genom att bedriva den helt i egen regi.
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Kommande verksamhetsplan Ny Hockeyförening

Verksamhetsplanen i stort kommer att följa samarbetsårens inriktning på verksamheten, med den 

stora skillnaden att större fokus kan ligga på just utveckling av hela verksamheten. Särskilt i de 

delar där verksamheten är beroende av t.ex kommunen, eller ishallarnas utveckling, eller bland 

sponsorer och andra samarbetspartners.

Ambitionerna är att utveckla och förbättra hela ishockeyverksamheten, inklusive att arrangera 

flera olika camper under skollov, Skridsko- och hockeyskola, Teknikträning och Målvaktsträning, 

utveckla och vidareutbilda ledare på personlig nivå, skapa en särskild anda och atmosfär i 

ishallarna, samt att fortsätta arbetet med ishockeyns detaljerade verksamhetsplan.

Ekonomin kommer fortsatt att ha högsta prioritet då vikten av en välskött ekonomi är grunden för 

en väl fungerande verksamhet, oavsett inriktning på verksamheten.
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Det har ju försökts tidigare att bedriva hockey på annat sätt, 

t.ex. genom Mälarö Hockey

Mälarö Hockey startade av Ekerö IK och Skå IK tillsammans och avsåg endast junior- samt 

seniorverksamhet. Anledningen att det samarbetet avbröts var flera, men stora delar handlade om 

ekonomi samt att respektive förening hade krav på egna styrelseledamöter i Mälarö Hockeys styrelse.

Samarbetet avslutades när ekonomin inte gick ihop samt p.g.a att respektive förening inte såg till 

ishockeyns bästa utan till respektive huvudförenings bästa i olika frågor.

Det är därför ishockeyn behöver stå på egna ben, för att kunna utveckla verksamheten själv utan 

hinder och begränsningar från respektive huvudförening, vilket är fallet om hockeyn hanteras som en 

sektion, hos båda föreningarna.
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Varför inte fortsätta med samarbetet i dess nuvarande form?

Sammanfattning

* Ekonomi
I en ny förening så har vi samtliga intäkter och kostnader att förhålla oss till med en ekonomi.

* Sponsorer
Samarbetspartners som vill vara med på resan har en förening att förhålla sig till och inte 2 föreningar med allt vad det innebär.

* Anläggningar
Vi avser att driva anläggningsfrågan MED kommunen för att utveckla våra hockeyanläggningar med fokus på hockeyn.
Dialogen med kommunen kommer hockeyn att ta ansvar för, inklusive att driva hockeyfrågor vid möten som t.ex att belägga is på 
grusplanen vid Svanängen/Träkvista. Verksamheten kommer att bedrivas i både Vikingahallen och Allhallen precis som idag.

* Admin/CRM
Vi kommer att ha ett adminsystem att arbeta i, istället för dagens två (Svenskalag/Sportadmin).

* Rekrytering
All information om rekrytering av ledare samt skridsko- och hockeyskola kommer från en förening istället för 2 föreningar. 
Det sker genom en kontakt, med ett framtida kansli, oavsett i vilken ishall verksamheten bedrivs i.

* Styrelse/Ledning
En hockeystyrelse som driver hela föreningens arbete, inte bara sektionen/sektionernas.
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Planerat Sportschefs- samt kansliarbete Ny Hockeyförening

Samarbetets verksamhet sedan 2018 har haft svårt att bibehålla en långsiktig plan i och med att 

samarbetsavtalet varit tidsbegränsat. Det har också gjort att det varit svårt att rekrytera och bibehålla 

sportsliga personer i ledande ställning mot ersättning (läs t.ex. sportchef, tränare i äldre lag). Sådana tjänster 

kräver en långsiktigt plan, vilket samarbetet tydligt inte kunnat redovisa utifrån ”vad händer sen”.

Med en ny ishockeyförening kan långsiktigheten uppnås, även om det sker i nystartade former. Verksamheten 

finns redan och fungerar bra i väldigt stora delar.

Med en ny ishockeyförening äger vi även vilken lösning som skall väljas för t.ex. kansliuppgifter. Under 

samarbetet har ishockeyn använt sig av både Ekerö IKs kansli och Skå IKs kansli vilket inneburit både för- och 

nackdelar. I en egen ishockeyförening beslutar föreningen själv vilken lösning som är mest effektiv och passar 

bäst för ishockeyverksamheten, både för den dagliga verksamheten och ur ett ekonomiskt perspektiv.

2021-02-24



Intresse att medverka i styrelse för Ny Hockeyförening

ATT KOMPLETTERA

Från Ekerö IKs hockeysektions styrelse

Johan Berglund

Johan Bark

Robert Nyberg

Sven Wesley

Fredrik Sirberg

Från Skå IKs hockeysektions styrelse

Mats Nissling

Stefan Holm

David Lindquist

Magnus Andersson

Nina Färhammar

Kenneth Liljeqvist
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Ekonomi

Ishockeyverksamheten har under de tre samarbetsåren lämnat positiva resultat till båda föreningarna. 

Fördelat över de tre senaste åren har ishockeyn gått plus med följande ca belopp:

2018: 350.000kr

2019 50.000kr

2020 350.000kr

Ekonomin har varit i fokus för verksamheten. Det som har stört uppföljningar har bl.a. varit obefintlig 

redovisning av ekonomin i samband med det ekobrott som Ekerö IK utsattes för i början av samarbetet.

Ekonomin kommer fortsatt att vara i fokus framöver. Överskott från verksamheten skall investeras direkt 

ned i verksamheten. Problemet med dagens struktur är att ishockeyns överskott går upp i respektive 

förenings ekonomi och behandlas av respektive föreningsstyrelse.

Ishockeyn vill kunna äga ekonomiska frågor själv för att utveckla verksamheten som prioriterad post. Enda 

sättet att kunna göra det är att bedriva verksamheten som egen förening.
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Eventuell påverkan för Ekerö IK samt Skå IK vid Ny Hockeyförening

När en ny ishockeyförening startas på Mälaröarna är det bästa alternativet det som föreslås i motionen, d 

v s att Ekerö IK och Skå IK lägger ner sina egna hockeysektioner. Detta för att hockeyverksamheten som 

redan fungerar som en enhet skall kunna fortsätta göra så i den nya ishockeyföreningen.

Om Ekerö IK och/eller Skå IK inte lägger ner hockeyverksamheten kommer en konkurrenssituation att 

uppstå vilket inte gagnar någon, varken den nya ishockeyföreningen eller den andra föreningen. Det var 

konkurrenssituationen tillsammans med få utövare i respektive förenings hockeysektion som gjorde att 

samarbetet kom till 2018.

Att gå tillbaka till ett sådant upplägg skulle vara förödande för hela ishockeyn på Mälaröarna och skulle 

högst troligt innebära att fler utövare söker sig bort från ishockeyn på Mälaröarna, antingen genom att 

byta till annan förening (ej på Mälaröarna) eller helt enkelt sluta med ishockeyn. Detta då antalet utövare i 

respektive årskull/lag skulle riskera att bli för få och därmed ha för dålig kvalitet på verksamheten. 

Där har vi varit, det är inte rätt väg att gå tillbaka dit.
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Vad händer nu?

Årsmöte Ekerö IK respektive Skå IK

På respektive årsmöte föreslås att Ekerö IK samt Skå IK avstår från att bedriva ishockeyverksamhet så länge den nya 

Hockeyföreningen bedriver verksamhet på Mälaröarna. Om motionen går igenom på respektive årsmöte så övergår 

hockeyverksamheten fr.o.m 2021-07-01 i den nya Hockeyföreningens regi.

Om medlemmar på respektive årsmöte ej bifaller motionen för en ny Hockeyförening har nuvarande hockeysektioner i Ekerö IK och 

Skå IK för avsikt att driva frågan vidare med ny HF om hockeymedlemmarna så bifaller. Nackdelen med ett sådant scenario är att 

det istället för en ishockeyverksamhet på Mälaröarna kommer att finnas två eller tre ishockeyverksamheter. Det scenariot riskerar 

att medföra att respektive förenings ishockeyverksamhet, dvs i två alternativt tre föreningar, varken blir bra i kvalitet eller kvantitet. 

Anledningen till samarbetet under 2018-2021 var just att kvaliteten totalt sett, samt antalet utövare i respektive förening, inte 

möjliggjorde en bra ishockeyverksamhet. Att förpassas bakåt i tiden vore förkastligt för flertalet aktörer. Främst för alla utövare i 

form av barn, ungdomar, juniorer och seniorer, men även för respektive förenings verksamhet i stort.

En ny ishockeyförening skulle ta avstamp under våren 2021 genom bildande och eget årsmöte för att innan sommaren anmäla lag i

respektive årskull och serie lika upplägget idag. Ekerö IK (där alla utövare är registrerade) behöver då överlåta samtliga serieplatser 

till den nya ishockeyföreningen hos Stockholms Ishockeyförbund.
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Vad händer nu?

Ledare/tränare

Så snart respektive årsmöte har beslutat om motionen kommer infomöte att ske med samtliga ledare inom ishockeyverksamheten 

för att informera om vad som kommer att ske framöver. Rent verksamhetsmässigt kommer inte den dagliga verksamheten att 

märka någon större skillnad utifrån hur verksamheten har skett hittills genom samarbetet mellan Ekerö IK/Skå IK. Verksamheten

bedrivs redan som en enhet. Den nya hockeyföreningen kommer att ta avstamp från den redan utstakade planen som bedrivits 

från 2018 genom samarbetet.

Spelare

Informeras om planen lika ovan – dels från föreningen, dels från laget

Föräldrar

Informeras om planen lika ovan – dels från föreningen, dels från laget

Arbetsgrupper

Särskilda arbetsgrupper kommer att tillsättas för att hantera vitala frågor som t.ex.

Samarbete Ekerö IK/Skå IK/Ny hockeyförening, sponsorer, skridsko- och hockeyskola, kommunfrågor, etc
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